
Závěrečná zpráva

grantu č. 8932400N602 za rok 2024

podpořeného z prostředků

Fondu studentských projektů – studentské grantové soutěže V. Stejskala

Řešitel projektu: Martin Uxa

Název projektu: Dýmky na Kopci 2024

Výše poskytnutého grantu: 20 000 Kč

Celkové náklady: 169,583 Kč

Zhodnocení dosažených výsledků:

Na základě rozhodnutí grantové komise FSP ČVUT v Praze nám byla na projekt “Dýmky na
Kopci 2024” poskytnuta celková suma 20 000 Kč. Částka byla využita téměř v plné výši na
pronájem mobiliáře, pronájem prostor a poplatek za energie. Dále byly finance využity ke
koupi propagačních materiálů.

Tento ročník byl velice vydařený. Díky slunečnému počasí a skvělé propagaci na sociálních
sítích se na akci dostavilo odhadem více než 600 lidí, což nás tento rok učinilo největším
dýmkařským komunitním srazem v ČR. Letošní ročník byl unikátní tím, že jsme se pokusili
překonat rekord o nejvíce lidí kouřících v jednu chvíli vodní dýmku. Rekord se nám podařilo
překonat a stanovili jsme ho na 212 lidí. Dále jsme zorganizovali výdej diplomů za účast na
tomto rekordu, o které byl velký zájem. Akci hudebně doprovázel DJ a byla moderována
zkušeným moderátorem, se kterým pořádáme tuto akci už dlouhodobě. Dále akci doprovázely
doprovodné programy v podobě workshopů, přednášek a soutěží. Na akci bylo k dispozici i
občerstvení, které jsme zařizovali my.

I letos jsme oslovili další studentské kluby, zda by nám pomohli s doprovodným programem.
SHerna, RetroHerna a STOH zabavili lidi svými hrami. Projekt AVC Silicon Hill nám pomohl
s ozvučením pódia a klub Silicon Hill nám pomohl sehnat ze svých řad pomocníky na stavění
stanů, přípravu a průběh akce.

Kvůli nepříznivému počasí v minulých ročnících jsme nechtěli nic ponechat náhodě a
prostory jsme vybavili více nůžkovými stany pro vystavovatele a také velkými vojenskými
stany pro návštěvníky, kde se mohli schovat před horkem. Snaha zajistit pohodlí návštěvníků
a úspěšnost akce způsobila zvýšení nákladů, což nás lehce omezilo v dosáhnutí podoby akce,
jakou bychom si ji představovali. Nicméně akce se velice vydařila a doufáme, že i díky FSP
ČVUT budeme moci tuto akci dále pořádat.














	b24ca888d484d4b47fe1bc7e87bb42ebd52863063a9e7ba7048ed5bb77623b9f.pdf
	b24ca888d484d4b47fe1bc7e87bb42ebd52863063a9e7ba7048ed5bb77623b9f.pdf
	b24ca888d484d4b47fe1bc7e87bb42ebd52863063a9e7ba7048ed5bb77623b9f.pdf

